
Notulen	OV	vergadering	25	november	2024	
	
Aanvang:	19.30	uur	
Aanwezig:	Juf	Yvonne,	Diana,	Michèle,	Kelly,	Yvonne,	Monique,	Joep,	Noëlle,	Nicole,	Anneke,	
Tom	
Afwezig:	Sanne	
	
Agenda:	
1.	Opening	
2.	Update	Financiën	
3.	EvaluaEe	en	voortgang	werkgroepen	
4.	Leerlingenraad	
5.	VerkeerssituaEe		
6.	TraktaEebeleid	
7.	OV	toekomst	en	samenstelling	
8.	Mededelingen	vanuit	school	
9.	Notulen	
10.	Rondvraag	
11.	SluiEng	
	
1.	Opening	
De	voorziEer	opent	de	vergadering	om	19.35u	
	
2.	Update	Financiën	
Penningmeester	geeL	toelichMng	over	de	begroMng.		Deze	is	Mjdens	de	ALV	vastgesteld,	maar	moet	
door	de	snelle	groei	van	het	aantal	leerlingen	worden	herzien.	In	januari	2025	komt	er	een	5e	
kleuterklas	bij	en	tegen	het	einde	van	het	schooljaar	zal	het	leerlingenaantal	gegroeid	zijn	naar	425.	
Bij	de	begroMng	was	nog	uitgegaan	van	400	leerlingen	aan	het	einde	van	het	jaar.		
Vanwege	het	hogere	leerlingenaantal	zullen	zowel	de	begrote	inkomsten	als	uitgaven	toenemen.	De	
hogere	inkomsten	worden	hoofdzakelijk	toebedeeld	aan	het	schoolreisje.	Tevens	wordt	een	bedrag	
van	€	100	gereserveerd	voor	aanschaf	van	opbergboxen/kraEen		
voor	de	opslag	van	de	OV	spullen.	Met	het	oog	op	de	verhuizing	zal	iedere	werkgroep	kriMsch	naar	de	
voorraad	spullen	moeten	kijken.	Opslaan	in	kraEen	of	weggooien.	Tevens	de	kraEen	voorzien	van	de	
naam	van	de	acMviteit.	
De	herziene	begroMng	wordt	doorgestuurd	door	de	penningmeester	naar	de	OV	leden.	
	
3.	EvaluaEe	en	voortgang	werkgroepen	
Schoolreis	
De	meeste	kinderen	waren	tevreden	en	posiMef	over	het	schoolreisje,	tevens	leuke	feedback	vanuit	
ouders	mogen	ontvangen.	
Vanuit	de	onderbouw	zijn	er	een	aantal	punten	doorgegeven:	

- Het	park	(Kasteelpark	Born)	was	volgens	sommige	onderbouw	docenten	niet	goed	
afgesloten.	Ook	liep	niet	iedere	ouder	een	rondje	met	de	kinderen	door	het	park,	maar	
bleven	in	de	speeltuin	hangen.	De	EHBO	kist	was	niet	compleet	en	actueel	(wespenpen	
ontbrak,	spullen	over	datum).	De	chips	traktaMe	was	niet	gezond.	

	
De	algemene	feedback	over	het	Kasteelpark	Born	is	bij	de	OV	en	werkgroep	als	posiMef	ervaren,	dus	
het	verbaast	enigszins	dat	de	locaMe	volgens	sommigen	niet	voldoende	veilig	zou	zijn.	Verder	is	de		
OV	niet	verantwoordelijk	voor	de	inhoud	van	de	EHBO	kist.	Dit	is	de	verantwoordelijkheid	van	de	BHV	
‘ers	en	de	docenten	van	school	zelf.	Zij	moeten	hierop	toezien	en	ook	op	de	hoogte	zijn	van	eventuele	



allergieën	bij	kinderen	uit	hun	klas.	Ook	zij	zijn	verantwoordelijk	dat	de	EHBO	kist	wordt	
meegenomen	op	een	schoolreisje.	De	OV	neemt	dit	punt	mee	in	het	draaiboek	schoolreis.		
	
De	docenten	moeten	zelf	kunnen	sturen	en	mededelen	wat	er	van	ouders	wordt	verwacht	als	
begeleider	bij	een	schoolreis.	Als	zij	constateren	dat	ouders	niet	toezien	of	acMef	deelnemen	terwijl	
dit	wel	wenselijk	is,	dan	is	het	de	taak	van	hen	om	hier	zelf	iets	mee	te	doen.	Vooraf	communiceren	
middels	een	mail	aan	deze	ouders	is	wellicht	raadzaam	om	dit	in	de	toekomst	goed	te	kunnen	
aansturen.	De	OV	is	hier	niet	verantwoordelijk	voor.	Ook	dit	punt	wordt	in	het	draaiboek	schoolreis	
opgenomen.		
	
Sinterklaas:	
Loopt	goed.	Bovenbouw	krijgt	iets	lekkers	voor	bij	de	surprise	viering	in	de	klas.	De	vraag	vanuit	de	
leerlingen	vorig	jaar	is	om	de	bovenbouw	wat	meer	bij	het	sinterklaasfeest	te	kunnen	betrekken,	
ondanks	dat	ze	niet	meer	gelovig	zijn.	
Geen	nieuwe	versiering.	Kom	net	iets	boven	het	afgesproken	budget	uit	door	het	gegroeide	aantal	
leerlingen.	
Kerstmis:	
Is	niet	meegenomen	in	de	begroMng.	Kosten	proberen	zo	laag	mogelijk	te	houden	
Alles	is	rond,	loopt	goed.	
Carnaval:	
De	Tempeleers	zijn	gevraagd	om	komend	jaar	weer	de	school	te	komen	bezoeken	en	carnavalslessen	
te	verzorgen.	
De	OV	heeL	opnieuw	de	deelname	aan	de	tentoonstelling	in	het	MUMC+	geopperd.		Vorig	jaar	is	dit	
niet	gelukt	door	het	korte	carnavals	seizoen.	Vanuit	de	OV	werkgroep	carnaval	wordt	dit	acMef	
opgepakt	omdat	dit	ook	een	jarenlange	tradiMe	betreL.		
Er	wordt	navraag	gedaan	bij	het	MUMC+	na	hoe	dit	werkt.	Op	school	wordt	dit	opgepakt	met	
docenten.	
Muziek	is	ieder	jaar	Mjdens	de	optocht	een	probleem,	dit	moet	dit	jaar	opnieuw	goed	bekeken	
worden.	Zijn	er	voldoende	boxen	op	school	beschikbaar?	Wederom	een	oproep	aan	ouders	via	Social	
Schools.	Helaas	levert	dit	niet	alMjd	iets	op.	Mogelijk	kunnen	er	boxen	gehuurd	worden.	Ook	passend	
vervoer	voor	het	prinsenpaar	is	een	aandachtspunt.	De	werkgroep	pakt	dit	op.	
	
4.	Leerlingenraad	
VoorziEer	heeL	contact	gelegd	en	een	afspraak	met	de	leerlingenraad	gepland.		
Dit	is	vorig	jaar	goed	bevallen	en	hun	input	is	van	grote	waarde.		
Gevraagd	is	om	per	klas	een	top	3	voor	het	schoolreisje	samen	te	stellen.	Tevens	worden	de	
traktaMes	vanuit	de	OV	ook	met	hen	besproken.		
Wanneer?	Vrijdag	13	dec	om	14.00u	is	er	een	vergadering.		
	
5.	VerkeerssituaEe		
De	verkeersdrukte	rond	de	breng-	en	haalMjden	blijL	zorgelijk	en	lijkt	zelfs	erger	geworden	door	
betaald	parkeren	in	de	omgeving.		
De	directeur	meldt	dat	er	contact	is	geweest	met	de	gemeente	en	er	een	afspraak	was	ingepland.	
Helaas	heeL	deze	zonder	enige	reden	van	afzegging	niet	plaats	kunnen	vinden.	Gezien	de	school	
waarschijnlijk	op	korte	termijn	gaat	verbouwen	en	de	verkeerssituaMe	dan	opnieuw	veranderd	wordt	
het	hierbij	voor	nu	zo	laten.	
Tijdens	de	verbouwing	is	er	ook	aandacht	nodig	voor	de	verkeerssituaMe,	zowel	op	de	huidige	locaMe	
(kleuters)	als	de	nog	te	bepalen	Mjdelijke	locaMe.	Gezien	de	spreiding	van	locaMes	is	het	te	verwachten	
dat	er	meer	(groot-)ouders	noodgedwongen	voor	de	auto	zullen	kiezen.		
Voor	de	verbouwing	zal	de	aannemer	een	BLVC-plan	moeten	opstellen..	Onze	Penningmeester	vraagt	
aan	de	directeur	of	dit	er	al	is	en	biedt	aan	om	hierin	mee	te	denken	namens	de	OV/ouders.		



	
6.	TraktaEebeleid	
De	directeur	vertelt	dat	het	een	schoolbeleid	is	en	niet	zomaar	kan	worden	veranderd.	Er	kan	een	poll	
worden	uitgezet	naar	ouders.		
OpMe	is	om	nog	in	de	schoolgids	een	klein	stukje	te	schrijven	wat	de	bedoeling	van	een	traktaMe	is.	
	
7.	OV	toekomst	en	samenstelling	
De	voorziEer	bespreekt	de	toekomst	van	de	OV..	Zij	zal	over	ongeveer	2	jaar	stoppen	waardoor	er	een	
uitstroom	is	van	leden	binnen	de	OV.		
Invulling	van	nieuwe	leden	en	werving	is	iets	om	over	na	te	denken.	Voor	de	invulling	van	het	bestuur	
zal	ook	moeten	worden	nagedacht.	De	meerderheid	van	de	OV	vindt	de	grooEe	van	de	groep	prima	
en	vinden	dat	de	groep	niet	te	groot	moet	worden.	Samenwerking	verloopt	fijn	en	construcMef.	
Voorstel	is	om	ieder	schooljaar	bij	uitstroom	1	nieuw	lid	te	werven.	De	OV	telt	12	leden.		
	
8.	Mededelingen	vanuit	school	
Het	aantal	leerlingen	blijL	groeien.	School	is	nu	genoodzaakt	het	postcodebeleid	toe	te	passen.	Het	is	
een	populaire	school	met	zelfs	aanvragen	vanuit	België	(	Lanaken).	
Door	de	groei	komt	er	vanaf	januari	2025	een	5de	kleuterklas.	Deze	zal	zich	vesMgen	in	het	lokaal	waar	
nu	de	3+	groep	zit.	Er	zal	een	unit	komen	die	naast	het	MIK-gebouw	geplaatst	zal	worden	voor	de	3+	
groep.	
	
Verbouwingsplannen	duren	lang.	Er	is	nog	steeds	onduidelijkheid	over	de	startdatum,	en	over	de	
locaMe	waar	de	school	zich	Mjdelijk	gaat	vesMgen		
	
9.	Notulen	
Notulen	30	sept	zijn	akkoord.	De	secretaris	plaatst	ze	online.	
	
10.	Rondvraag	
Vroeger	was	er	een	samenwerking	met	de	Maasgouw.	De	leerlingen	van	de	Maasgouw	liepen	
bijvoorbeeld	mee	met	de	optocht.	Groep	8	van	basisschool	Scharn	voerde	de	repeMMe	van	de	musical	
op	aan	de	kinderen	van	de	Maasgouw.		
Het	oppakken	van	deze	samenwerking	kan	voordelen	hebben.	Zo	heeL	de	Maasgouw	bijvoorbeeld	
een	binnenzwembad	waar	gebruik	van	kan	worden	gemaakt.	De	secretaris	van	de	OV	pakt	dit	op.		
	
11.	SluiEng	
De	voorziEer	sluit	de	vergadering.		
Volgende	vergadering	is	op	maandag	27	januari	2025	
 


